

# LOST TO WOLVES

„Lost To Wolves“ (31.07.2020)



Als Peter Lauer, Gitarrist von The Yellow King, fragte, ob die Musik seiner anderen Band LOST TO WOLVES ebenfalls für Barhill Records interessant wäre, fiel die Antwort schnell und eindeutig mit „Ja!“ aus.

Lost To Wolves sind größtenteils alte Freunde, die sich 2019 erstmals getroffen haben, um gemeinsam Musik zu machen. Dem voraus ging ein Akustik-Set auf der Hochzeit eines Bekannten. Plötzlich war die Idee da, weiter zusammen Musik zu machen. Die aktuelle Besetzung aus Jake Soe (Gesang), Dennis Hoen (Gitarre), Peter Lauer (Gitarre), Tim Quicken (Bass) und Thomas T. Theobald (Schlagzeug) wurde Anfang 2020 mit dem Einstieg von Theobald komplettiert. Kurz darauf nahmen Lost To Wolves in Eigenregie ihre selbstbetitelte Debüt-EP auf.

Die fünf Songs können als harter Alternative Rock mit Neunziger-Einschlag umschrieben werden. Der Lost To Wolves-Sound resultiert aus den Einflüssen der einzelnen Mitglieder - angefangen bei Alternative Rock über Grunge und Stoner Rock bis hin zu Hardcore und Metal. Kein Wunder, denn Quicken ist zudem Mitglied bei der bekannten Hardcore-Band Manifestation, T. trommelt nicht nur bei denen, sondern auch bei der altgedienten Hardrock-Band Bastard und Lauer ist wie eingangs erwähnt Gitarrist der Hardcore-Metal-Band The Yellow King, die im Januar 2018 ihr Debütalbum „Debris And Modern Wreckage“ via Barhill Records veröffentlicht hatte. Ein bunter Haufen mit unterschiedlichen Einflüssen, der in Sänger Soe den perfekten Frontmann gefunden hat.

When Peter Lauer, guitarist of The Yellow King, asked if the music of his other band LOST TO WOLVES would also be interesting for Barhill Records, the answer was quickly and clearly: Yes!"

Lost To Wolves are mostly old friends who first met in 2019 to make music together. This was preceded by an acoustic set at the wedding of a friend. Suddenly the idea of continuing to make music together was there. The current line-up of Jake Soe (vocals), Dennis Hoen (guitar), Peter Lauer (guitar), Tim Quicken (bass) and Thomas T. Theobald (drums) was completed in early 2020 with the arrival of Theobald. Shortly afterwards, Lost To Wolves recorded their self-titled debut EP on their own.

The five songs can be described as hard alternative rock with a nineties touch. The Lost To Wolves sound results from the influences of the individual members - starting with alternative rock, grunge and stoner rock to hardcore and metal. No wonder, since Quicken is also a member of the well-known hardcore band Manifestation, T. not only drums with them, but also with the veteran hard rock band Bastard and, as mentioned at the beginning, Lauer is guitarist of the hardcore/metal band The Yellow King, who released their debut album "Debris And Modern Wreckage" via Barhill Records in January 2018. A colourful bunch with different influences, who found the perfect frontman in singer Soe.

For fans of Manifestation, The Yellow King, Kvelertak, Armored Saint

Formats:	Digital EP
Label:	Barhill Records
Catalogue No.:	BHR029D
Distribution:	Cargo Records
EAN:	4251423500868 (Digital)

#### Tracklist:

1. One Fine Morning
2. Cage In Your Head
3. The Wolves
4. Rolling The Dice
5. Maya

Produced, mixed, engineered and mastered by Lost To Wolves. Artwork by Caitlin Hackett.

#### Band:

Jake Soe: vocals  
Dennis Hoen: guitar  
Peter Lauer: guitar  
Tim Quicken: bass  
Thomas T. Theobald: drums

Fotos: Peter Lauer

Presskit: <http://barhillrecords.de/press/>

#### Links:

[www.facebook.com/losttowolves](http://www.facebook.com/losttowolves)  
[www.instagram.com/losttowolves](http://www.instagram.com/losttowolves)